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"VU telt internationaal mee" 

Collegevoorzitter Brinkman 
verlaat universiteit met 
tevreden gevoel 

Dirk de Hoog 

Eind februari neemt drs IH.J. Brinl<man afscheid van de VU 
na vele Jaren voorzitter van het College van Bestuur te zijn 
geweest. Hij blikt terug op een periode waarin de universiteit 
zelfvertrouwen opbouwde; de VU hoeft er volgens hem niet 
meer voor terug te schrikken om zich met de academische 
top te meten. 

opgezet voor moderne Nederlandse gramma
tica. Dat had me veel tijd gekost en ik hoop
te er de vruchten van te gaan plukken en 
weer aan wetenschappelijk onderzoek toe te 
komen. Maar eenmaal in het college ontdekte 
ik dat universitair bestuurder zijn een echte 
baan is. Bovendien bleek er veel behoefte te 
bestaan aan mensen die dat vak willen uitoe
fenen. En toen begon ik het ook nog leuk te 
vinden." 
Brinkman voegt eraan toe dat hij al tijdens 
zijn studententijd zowel wetenschappelijk als 
bestuurlijk bezig is geweest. "Ik heb in die 
tijd ongeveer alles gedaan wat toen denkbaar 
was. Ik ben voorzitter van de faculteitsver
eniging en van het studentencorps geweest. 
Ook heb ik in het bestuur van de 
Nederlandse Studenten Raad gezeten. Dus 
mensen die me uit die tijd kenden, stonden 
niet helemaal verbaasd te kijken dat ik in het 
universitair bestuur belandde." 

"Wat ambities betreft, oriënteert de Vrije 
Universiteit zich op de internationale top van 
de academische wereld. Op sommige terrei
nen komt de VU er in een onderlinge verge
lijking dan helemaal niet zo slecht van af." 
Dit vindt drs H.J. Brinkman, die op 29 febru
ari vertrekt als voorzitter van het College 
van Bestuur. 
Brinkman zit al sinds 1972 in dit dagelijkse 
bestuur van de universiteit. In 1979 kozen 
zijn bestuurlijke collega's hem tot voorzitter. 
"Ik had zelf niet voor een bestuurlijke loop
baan gekozen. Toen het College van Bestuur 
in 1972 wettelijk werd ingevoerd, ben ik 
benaderd of ik er zitting in wilde nemen. Ik 
had daar helemaal geen zin in. Maar ze kon
den niemand vinden en kwamen weer bij mij 
terug. Toen heb ik maar ja gezegd, om ze uit 
de brand te helpen." 

Het was Brinkmans bedoeling twee jaar in 
het bestuur te blijven. Uiteindelijk werden 
het er bijna vierentwintig. "Ik had bij de 
faculteit Letteren net een nieuw curriculum 

Voorbeeld 
Veel meer wil Brinkman niet over zijn loop
baan - carrière vindt hij een te groot woord -
vertellen. Over zijn persoon en zijn privé-
leven wenst hij al helemaal niet te praten: 
"Dat is in dit verband toch niet interessant." 
Maar over de Vrije Universiteit zelf spreekt 
hij des te enthousiaster. "Delegaties uit aller
lei landen komen kijken hoe het hier toegaat. 
Uit Duitsland, Portugal, Zweden, Rusland, 
Zuid-Afrika - overal vandaan", vertelt hij. 
"Omdat het met de VU goed gaat, ook in ver
gelijking met andere Nederlandse universitei
ten, komen de internationale delegaties 
graag kijken hoe de VU de zaken aanpakt." 
Brinkman laat zich niet verleiden tot de uit
spraak dat de VU de beste universiteit van 
Nederland is, maar het antwoord komt wel 
dicht in de buurt. "Uit allerlei officiële kwali
teitsmetingen op het gebied van onderwijs 
en onderzoek blijkt telkens weer dat de VU 
het door de bank genomen goed doet. Zeg 
maar zeventjes en achtjes. Weinig uitschie-
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